

Nebraska Medicaid အိမ်နှင့်
လူထုအခြေပြု ဝန်ဆောင်မှုများ (HCBS)
မိသားစုထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ အကူအညီပေးခြင်း(FSW)

ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ
အကျဉ်းချုပ်လမ်းညွှန်

အကျဉ်းချုပ်လမ်းညွှန်သည် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် မိတ်ဆက်တစ်ခုဖြစ်ပြီး
မည်သည့်ဝန်ဆောင်မှုများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားသင့်သည်ကို ဆုံးဖြတ်ရန်
အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ DD Policy Manual တွင် ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်းကို ပိုမိုဖတ်ရှုပါ။
အခန်း ၈ တွင် ဝန်ဆောင်မှု၏ အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ၊ ကန့်သတ်ချက်များနှင့်
ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုစီကို ပံ့ပိုးပေးနိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှုအမျိုးအစားများကို ဖော်ပြထားပါသည်။
သင်၏ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးမှူးသည် ဝန်ဆောင်မှုများကိုရှင်းပြပြီး
ဝန်ဆောင်မှုပေးသူရွေးချယ်စရာများကို ဆွေးနွေးပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

2024

NEBRASKA

Good Life. Great Mission.

DEPT. OF HEALTH AND HUMAN SERVICES

ရရှိနိုင်သောဝန်ဆောင်မှုများ

ရရှိနိုင်သောဝန်ဆောင်မှုများသည် သင်အကူအညီတောင်းခံထားသည့် Medicaid Home နှင့် Community- Based Services (HCBS) Developmental Disabilities (DD) အပေါ် အခြေခံပါသည်။ **ဤအကျဉ်းချုပ်လမ်းညွှန်သည် မိသားစုထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ အကူအညီပေးခြင်း(FSW) ကို အလေးပေးထားပါသည်။**

ဤဇယားသည် ရရှိနိုင်သော FSW ဝန်ဆောင်မှုများကို အခြားသော DDအကူအညီများနှင့် နှိုင်းယှဉ်ထားပါသည်။

- အရွယ်ရောက်ပြီးသော ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများဆိုင်ရာ အကူအညီ (DDAD) သည် အသက် 21 နှစ်နှင့်အထက်လူများအတွက်ဖြစ်ပါသည်။ အလုပ်အကိုင်ပေါ်တွင် အဓိက အာရုံစိုက်ထားပါသည်။
- အရွယ်ရောက်ပြီးသော ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများဆိုင်ရာ အကူအညီ(CDD) သည် အသက်အရွယ်အားလုံးအတွက်ဖြစ်ပါသည်။

ရရှိနိုင်သောဝန်ဆောင်မှုများ	FSW	DDAD အကူအညီ တောင်းခံမှု	CDD အကူအညီ တောင်းခံမှု
အရွယ်ရောက်ပြီးသူဆိုင်ရာ	-	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အထောက်အကူပြုနည်းပညာ	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အိမ်တိုင်ရာရောက်ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်းဆိုင်ရာ အမှုအကျင့်များ	-	-	မှန်ပါသည်
အိမ်တိုင်ရာရောက် ကလေးငယ် ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်း	မှန်ပါသည်	-	မှန်ပါသည်
ရပ်ရွာလူမှု အသိုက်အဝန်းနှင့် သဟဇာတဖြစ်စေခြင်း	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အတိုင်ပင်ခံ အကဲဖြတ်ခြင်း။	-	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
နေပိုင်း အကူအညီပေးမှု	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
ပတ်ဝန်းကျင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်မှုများ	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
မိသားစုအတွင်းရှိ ပြုစုစောင့်ရှောက်သူများဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်မှု	မှန်ပါသည်	-	-
မိသားစုနှင့် သက်တူရွယ်တူများဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ပေးခြင်း	မှန်ပါသည်	-	-
နေအိမ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အိမ်အကူ	မှန်ပါသည်	-	မှန်ပါသည်

	ည်		
အမှီအခိုကင်း၍လွတ်လပ်သော လူမှုနေထိုင်မှု	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အိမ်တိုင်ရာရောက်ပြုစေစောင့်ရှောက်ပေးခြင်း	-	-	မှန်ပါသည်
ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဆိုင်ရာ အရေးပေါ်တုံ့ပြန်မှုစနစ် (PERS)	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ ကြိုတင်သင်ကြားပြသမှု	-	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာမဟုတ်သော အခြေအနေတစ်ခုတွင် ပါဝင်သူတစ်ဦးအား ပေးဆောင်သော စောင့်ရှောက်မှု၊ ကြီးကြပ်မှုနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်းများ- အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူကို အိမ်တွင်ထိန်းသိမ်းထားကာ အိမ်တွင်းစောင့်ရှောက်မှုကို ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းအစီအစဉ်	-	-	မှန်ပါသည်
အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာမဟုတ်သော အခြေအနေတစ်ခုတွင် ပါဝင်သူတစ်ဦးအား ပေးဆောင်သော စောင့်ရှောက်မှု၊ ကြီးကြပ်မှုနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်းများ - လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအတွင်းရှိ တစ်ဦးချင်း သို့မဟုတ် မိသားစုတစ်ခုမှ ဖွင့်လှစ်ပေးသည့် သီးခြားနေထိုင်မှုအစီအစဉ်	-	-	မှန်ပါသည်
အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာမဟုတ်သော အခြေအနေတစ်ခုတွင် ပါဝင်သူတစ်ဦးအား ပေးဆောင်သော စောင့်ရှောက်မှု၊ ကြီးကြပ်မှုနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်းများ - မျှဝေနေထိုင်ခြင်း။	-	-	မှန်ပါသည်
ရေတို စောင့်ရှောက်ပေးမှု	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှုပေးဆောင်သော အဖွဲ့ဝင်များ	-	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
ပံ့ပိုးထားသော အလုပ်အကိုင် - အဖွဲ့လိုက် လုပ်ဆောင်မှု	-	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
ပံ့ပိုးထားသော အလုပ်အကိုင် - တစ်ဦးချင်း လုပ်ဆောင်မှု	-	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
မိသားစုနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးပေးမှုများ	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာမဟုတ်သော အခြေအနေတစ်ခုတွင် ပါဝင်သူတစ်ဦးအား ပေးဆောင်သော ကုထုံး	-	-	မှန်ပါသည်
အသွင်ကူးပြောင်းရေးကာလ	-	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
လူနာရွှေ့ပြောင်းမှု	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်
ယာဉ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်	မှန်ပါသည်

အထောက်အကူပြုနည်းပညာ

အထောက်အကူပြုနည်းပညာတွင် အခြားသူများထံမှ အကူအညီအနည်းငယ် လိုအပ်နိုင်မှုများအား သင်ကိုယ်တိုင် လုပ်ဆောင်ရန် ကူညီပေးမည့် စက်ပစ္စည်းများ၊ စက်ပစ္စည်းများနှင့် ကိရိယာများ ပါဝင်ပါသည်။

အိမ်တိုင်ရာရောက် ကလေးငယ် ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်း

အိမ်တိုင်ရာရောက် ကလေးငယ် ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်းသည် ရပ်ရွာလူမှုအသိုက်အဝန်းတစ်ခုတွင် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ပါသည်။ ၎င်းသည် မသန်စွမ်းမှု သို့မဟုတ် အထူးကျန်းမာရေး အခြေအနေကြောင့် သင့်ကလေး၏ အသက်အရွယ်အလိုက် သင့်လျော်သော လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းရန်အတွက် သင်ကြားရေးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုဆိုင်ရာများကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ အဓိက အာရုံစိုက်မှုသည် ရပ်ရွာပေါင်းစည်းမှုကို အားပေးနေစဉ် အမှီအခိုကင်းကင်းနှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာတိုးတက်မှုကို မြှင့်တင်ရန် သင်ကြားခြင်းနှင့် ပံ့ပိုးပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ရပ်ရွာလူမှု အသိုက်အဝန်းနှင့် သဟဇာတဖြစ်စေခြင်း

အစုအဖွဲ့အလိုက် ပေါင်းစည်းလုပ်ဆောင်ခြင်းသည် မိမိကိုယ်ကို ကူညီခြင်း၊ သင့်လျော်သော အပြုအမူများ၊ လူမှုဆက်ဆံရေးနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင် လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် သင်ကြားပေးပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုကို အများအားဖြင့်လူမှုအဖွဲ့အစည်းအတွင်း ပြုလုပ်ကြသည်။ ဘယ်နေရာနဲ့ ဘယ်နှစ်ကြိမ်သွားချင်လဲဆိုတာကို သင်ဆုံးဖြတ်နိုင်ပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုသည် သင်၏အမှီအခိုကင်းမှုနှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာရွေးချယ်မှုတို့ကို တိုးမြှင့်စေပြီး သင့်အသိုင်းအဝိုင်းရှိလူများနှင့် အပြန်အလှန်ဆက်ဆံရေးကို တိုးစေပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

နေ့ပိုင်း အကူအညီပေးမှု

နေ့ပိုင်း အကူအညီပေးမှုသည် ဝန်ဆောင်မှုပေးသူ ထိန်းချုပ်ထားသည့် နေ့ပိုင်း တည်နေရာတွင် လှုပ်ရှားမှုများကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ သင့်အား ပံ့ပိုးပေးသူသည် မိမိကိုယ်ကို ကူညီခြင်း၊ သင့်လျော်သော အပြုအမူများ၊ လူမှုဆက်ဆံရေးနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင် လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် သင်ကြားပေးပါသည်။ သင့်တွင် အလုပ်အကိုင် ရည်မှန်းချက်မရှိ၍ အလုပ်မရှာနိုင်သည့်အခါတွင် ဤဝန်ဆောင်မှုကို ရရှိနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ပတ်ဝန်းကျင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်မှုများ

ပတ်ဝန်းကျင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်မှုများသည် သင်လိုအပ်သော စက်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် သင့်အိမ် သို့မဟုတ် မော်တော်ယာဉ်အတွက် ပြောင်းလဲမှုများကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ရန် အကဲဖြတ်ခြင်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းသည် သင်၏ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေးလိုအပ်ချက်များ၊ သင့်အသိုင်းအဝိုင်းကို သင်မည်သို့ဝင်ရောက်နိုင်ပုံနှင့် သင်၏ အမှီအခိုကင်းမှုကို ကြည့်ရှုပါသည်။ အကူအညီနည်းပညာ၊ အိမ်ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများ သို့မဟုတ် ယာဉ်ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများကို အသုံးမပြုမီ ဤဝန်ဆောင်မှုကို လိုအပ်နိုင်ပါသည်။

မိသားစုအတွင်းရှိ ပြုစုစောင့်ရှောက်သူများဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်မှု

မိသားစုအတွင်းရှိ ပြုစုစောင့်ရှောက်သူများဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်မှုသည် သင့်အား စောင့်ရှောက်ပေးသော အခကြေးငွေမယူသည့် မိသားစုဝင်များ သို့မဟုတ် အလွတ်သဘော ပံ့ပိုးမှုပေးသည့် ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးသူများကို လေ့ကျင့်ရေးနှင့် သင်ကြားပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။

မိသားစုနှင့် သက်တူရွယ်တူများဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ပေးခြင်း

မိသားစုနှင့် သက်တူရွယ်တူများဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ပေးခြင်းသည် စနစ်နှင့် အရင်းအမြစ်များကို လမ်းညွှန်ရာတွင် မဟာဗျူဟာများနှင့် အတွေ့အကြုံများကို မျှဝေခြင်းဖြင့် ပံ့ပိုးမှု၊ ပညာရေးနှင့် လမ်းညွှန်မှုပေးရန်အတွက် မိသားစုများ သို့မဟုတ် ပါဝင်သူများနှင့် အတွေ့အကြုံများကို မျှဝေပေးသည့် လမ်းညွှန်မှုဖြစ်ပါသည်။

နေအိမ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။

အိမ်ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများတွင် သင့်အိမ်တွင် သွားလာရန်လွယ်ကူပြီး သင့်အတွက် လိုအပ်သော အရာများကို လုပ်ဆောင်ရန် ပိုမိုလုံခြုံစေရန်အတွက် ပြောင်းလဲမှုများဖြစ်ပါသည်။ ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများသည် သင့်အိမ်သို့ ပိုမိုကောင်းမွန်စွာဝင်ရောက်နိုင်ရန် ကူညီပေးမည်ဖြစ်ပြီး အခြားသူများထံမှ အကူအညီအနည်းငယ်သာ လိုအပ်စေမည်ဖြစ်ပါသည်။

အိမ်အကူ

အိမ်အကူသည် ချက်ပြုတ်ခြင်း၊ အဝတ်လျှော်ခြင်း၊ လက်တိုလက်တောင်းလုပ်ကိုင်ခြင်းနှင့် သန့်ရှင်းရေးစသည့် အထွေထွေ အိမ်မှုကိစ္စများကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ များသောအားဖြင့်

အိမ်မှုကိစ္စများကို ပုံမှန်လုပ်ဆောင်သူသည် မကူညီနိုင်သည့်အခါ
ဤရေတိုဝန်ဆောင်မှုကို အသုံးပြုနိုင်သည်။
အိမ်အကူသည် စောင့်ရှောက်မှု သို့မဟုတ် ကြီးကြပ်မှုတွင်မပါဝင်ပါ။
ဤဝန်ဆောင်မှုကို ၎င်းတို့၏ မိသားစုအိမ်တွင် နေထိုင်သည့် အသက် 18 နှစ်အောက်
လူများအတွက်သာ ရရှိပါသည်။ အခြား DHHS ဝန်ဆောင်မှုများသည် အသက် 18
နှစ်နှင့်အထက် လူများအတွက် ဤလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ပါသည်။

အမီအခိုကင်း၍လွတ်လပ်သော လူမှုနေထိုင်မှု

အမီအခိုကင်း၍လွတ်လပ်သော လူမှုနေထိုင်မှုကို သင့်ကိုယ်ပိုင်အိမ်တွင်
ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ပံ့ပိုးပေးသူသည် အမီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်ရန်နှင့်
သင့်အသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သော အရာများကို လုပ်ဆောင်ရန်အတွက်
ကျွမ်းကျင်မှုများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင်၏
ပံ့ပိုးပေးသူသည် သင့်အား ငွေစဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊
ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု၊ လူမှုရေးနှင့် အပန်းဖြေမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများအား
ကူညီပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဆိုင်ရာ အရေးပေါ်တုံ့ပြန်မှုစနစ် (PERS)

PERS သည် အရေးပေါ်အခြေအနေတွင် သင့်အား ကူညီရန် တစ်စုံတစ်ဦးကို
ဆက်သွယ်ရန် အသုံးပြုသည့် အီလက်ထရွန်နစ်ကိရိယာတစ်ခုဖြစ်သည်။
ဤစနစ်သည် သင့်တယ်လီဖုန်းနှင့် ချိတ်ဆက်ထားပြီး ခလုတ်တစ်ခုကို
နှိပ်လိုက်သည့်အခါ သတ်မှတ်ထားသော ပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် ခေါ်ဆိုရေးစင်တာကို
အကြောင်းကြားပါသည်။

ရေတို စောင့်ရှောက်ပေးမှု

ရေတို စောင့်ရှောက်ပေးမှုသည် သင့်ကိုယ်သင် ဂရုမစိုက်နိုင်သည့်အခါ သင်အသုံးပြုနိုင်သည့် ရေတိုဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ရေတို စောင့်ရှောက်ပေးမှုသည် သင်နှင့်အတူနေထိုင်သော ပုံမှန်ပြုစုစောင့်ရှောက်သူအတွက် ယာယီသက်သာရာရစေပါသည်။ သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် နေ့စဉ်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။

မိသားစုနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးပေးမှုများ

မိသားစုနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးပေးမှုများကို သင့်မိသားစုအိမ်တွင် ပေးဆောင်ထားပါသည်။ သင်၏ ပံ့ပိုးပေးသူသည် အမှီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်ရန်နှင့် သင့်အသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သော အရာများကို လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် သင့်အား ကျွမ်းကျင်မှုများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည် သင့်အား နေ့စဉ်လူနေမှုဘဝ၊ ကျန်းမာရေးထိန်းသိမ်းမှု၊ လူမှုရေးနှင့် အပန်းဖြေမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများ၊ နှင့် ရပ်ရွာဝင်ရောက်နိုင်မှုတို့အတွက် ကူညီပေးပါသည်။ ဤသည်မှာ လေ့ကျင့်ရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

လူနာရွှေ့ပြောင်းမှု

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးသည် ဝန်ဆောင်မှုများအတွင်း သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးမှ သီးခြားခွဲထွက်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အသွားအပြန် စီးနင်းခွင့်ကို ပေးပါသည်။ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးသည် သင့်အတွက်ရရှိနိုင်သော အခြားရွေးချယ်စရာများဖြစ်သည့် သူငယ်ချင်းများ သို့မဟုတ် မိသားစုမှ စီးနင်းခြင်းများကို အစားမထိုးသင့်ပါ။ အခြား DHHS ဝန်ဆောင်မှုများသည် ဤလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်သောကြောင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာချိန်းဆိုမှုများသို့

လိုက်ပါစီးနင်းခြင်းအတွက် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကို အသုံးမပြုနိုင်ပါ။

ယာဉ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။

ယာဉ်ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများသည် သင့်အသိုင်းအဝိုင်းအတွင်း ပိုမိုပြည့်စုံစွာပေါင်းစည်းရန် လိုအပ်မှုကို လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေရန်အတွက် မော်တော်ကား/ဗန်ကားသို့ အပြောင်းအလဲလုပ်ဆောင်ပေးမှုများ ဖြစ်ပါသည်။ ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများသည် သင့်ယာဉ်ကို ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန် ကူညီပေးမည်ဖြစ်ပြီး အခြားသူများထံမှ အကူအညီအနည်းငယ်သာ လိုအပ်စေမည်ဖြစ်ပါသည်။